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Zájmy kolem NordStream 2 | Matěj Stropnický – VIDEO
pokec24.cz/nezarazene/zajmy-kolem-nordstream-2-matej-stropnicky-video

Watch Video At: https://youtu.be/DpS7Mj7PQLo

“Již od doby covidu a teď v té válce, tak pociťuji velice silně, že

diskuze není skoro vůbec možná, že existuje pouze jeden výklad

reality a skutečnosti. Pokud nad tímto výkladem člověk pochybuje

nebo kritizuje jeho části, kritizuje to, že to nefunguje, jak je to
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předkládáno v balíčku, tak se dostává částečně do izolace. Člověk

přichází o přátelé, ale dobře získává zase nové přátelé, ale pro mě je

tato situace překvapivá,” říká v rozhovoru politik a novinář PhDr.

Matěj Stropnický. “Boje vůbec nemají na horizontu žádný konec. Ani

jedna strana nemluví nějak naléhavě o tom, že by se to mělo začít

zase řešit u jednoho kulatého stolu, tak jako se baví normální lidé.

Měl jsem napsaný takový text, který jsem nakonec nikam neposlal,

pak se na mě obrátil Jan Kavan s Václavem Hořejším zda bychom se

do něčeho nepustili, když mě viděli v nějakém vystoupení. Později po

diskuzi a připomínkování textu vznikla iniciativa pro mír a

spravedlnost, která má za cíl zkusit vrátit do veřejné debaty jako

legitimní postoj to, že se konflikt dá řešit také jednáním. My

nepředjímáme, jak to jednání dopadne nebo jak má dopadnout.

Tomu se iniciativa snaží vyhnout, protože jsem ty poslední, kdo má

toto přesně vědět. My jako občané říkáme, vy pánové nahoře, experti,

diplomati, tak mi po vás nechceme to, abyste tu válku vyhráli na

bojišti, ale chceme, abyste bojovali u jednacího stolu, protože to

nikoho nestojí žádné životy, neničí se u toho země a nemají z toho

zisky zbrojařské průmysly a ekonomicky to neprospívá,” říká v

otevřeném rozhovoru politik PhDr. Matěj Stropnický, který je jedním

z iniciátorů iniciativy pro Mír a spravedlnost.
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